



## 职业健康安全管理体系认证证书

证书号: 078015SR2 兹证明

## 山东众山生物科技有限公司

注册地址:山东省日照市岚山区岚山西路 98号 审核地址:山东省日照市岚山区岚山西路 98 号 山东省日照市岚山区玉泉二路 789 号 统一社会信用代码: 913711037807857767

建立的职业健康安全管理体系符合标准: GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

认证范围

位于山东省日照市岚山区岚山西路98号区域内透明质酸钠、α-熊果苷的生产

所涉及的职业健康安全管理活动: 位于山东省日照市岚山区玉泉二路 789 号

区域内透明质酸钠的生产所涉及的职业健康安全管理活动

认证有效期: 2021年9月12日至2024年9月11日 首次获证: 2015年11月19日 换发日期: 2023年7月21日

(证书的有效性需经 EWC 通过定期的监督审核确认保持;证书有效性信息请登录: http://www.ewqcc.org; 和国家认证认可监督管理委员会官方网站: http://www.cnca.gov.cn 进行查询)

序列号: YM000928

EWC 授权人:









MANAGEMENT SYSTEM CNAS C039-M







Certificate No.: 078015SR2

Certified that

## **Shandong Topscience Biotech Co., Ltd.**

Registration Address: No.98 Lanshan West Road, Lanshan District, Rizhao City, Shandong Province Audit Address: No.98 Lanshan West Road, Lanshan District, Rizhao City, Shandong Province No.789 Yuquan 2<sup>nd</sup> Road, Lanshan District, Rizhao City, Shandong Province

Unified Social Credit Code: 913711037807857767

Has established an Occupational Health and Safety Management System which is in Accordance with the Requirements of the Standard:

GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

## SCOPE OF CERTIFICATION

The Occupational Health and Safety Management Activities Related to Production of Sodium Hyaluronate and α-Arbutin developed at: No.98 Lanshan West Road, Lanshan District, Rizhao City, Shandong Province; The Occupational Health and Safety Management Activities Related to Production of Sodium Hyaluronate developed at: No.789 Yuquan 2<sup>nd</sup> Road, Lanshan District, Rizhao City, Shandong Province

Initial Certification Date: Nov. 19, 2015 Validity of Certification: Sep. 12, 2021 To: Sep. 11, 2024 Date of Replacement of this Certificate: July 21, 2023

(The effectiveness of this Certificate shall be validated by periodic surveillance audit of EWC for maintenance. Conditions on effectiveness of certificate see <a href="http://www.ewqcc.org">http://www.ewqcc.org</a> and <a href="http://www.enca.gov.cn">of Certification and Accreditation Administration of People's Republic of China http://www.cnca.gov.cn</a>)

Serial No.: YM000931

EWC:

Light





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C039-M

